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Ro�en 1955 godine u Županji gdje danas živim i radim kao doktor veterinarske medicine. 1971 
godine nabavio svog prvog Dalmatinskog psa, te postao clan HKS-a od 1972 godine.

Najveća moja kinoloska aktivnost biti ce vezana uz Dalmatinskog psa i autohtone pasmine te 
sam 1974 godine kupio u Engleskoj Dalmatinskog psa  po imenu Čarli. Uzgajivačnicu sam registrirao 
1976 godine pod imenom „Županjska“. Kinološki sudac sam postao 1975 godine.

1985 godine organizirao sam sa članovima kinoloske udruge Županja okrugli stol o uzgoju 
Dalmatinskog psa i Hravtskog ovčara.

1989 godine organiziram tako�er sa članovima KU Županja drugi okrugli stol o uzgoju 
Dalmatinskog psa,Hrvatskog ovčara i Posavskog goniča.

1990 godine osnivam pri KU Županja klub ljubitelja Dalmatiskog psa „Županja“
Klub se nije održao, jer ubrzo nakon osnivanja izbija Domovinski rat

07.02.2002 godine obranio sam iz područja kinologije znanstveni magistarski rad sa temom : 
HRVATSKI OVČAR istraživanja dijagnostički znaćajnih biokemijskih pokazatelja u krvnom serumu,a 
doktorirao 2012 godine.

U nekoliko navrata i do 1990-te a i nakon toga bio sam član pa i predsjednik povjerenstva za 
autohtone pasmine te član i drugih povjerenstava u HKS-u.

Dva mandata sam bio član povjerenstva za lovačke pse HLS-a 

20 godina sam bio predavač i ispitivač lovne kinologije za lovačke pripravnike županije 
Vukovarsko-srijemske,te predsjednik povjerenstva za lovnu kinologiju iste županije

Sa članovima KU Županja organizirao sam 20-tak saveznih i izložbi pasa.
Trenutno sam član Izvršnog odbora HKS-a gdje obnašam funkciju dopredsjednika. 

I was born in 1955 in Županja where I am still living and working as a doctor of Veterinary 
Medicine. 

In 1971 I acquired my fi rst Dalmatian and year later I became a member of CKC. 

My greatest cynological activity was related to a Dalmatian and our native breeds so I 
purchased from England in 1974 one dalmatian named Čarli. I registered my kennel „Županjska“ in 
1976. I fi nished all exams and got my judging license in 1975. 

I organized with members of KC Županja two Round Tables: fi rst was about breeding of 
Dalmatian and Croatian Sheepdog in 1985 and second in 1989 also about breeding of Dalmatian, 
Croatian sheepdogs and Posavaz Hounds.

In 1990 we established Club of Dalmatian dog lovers Županja but unfortunately the Club was 
very shortly after its establishment  shut down because of the War in Croatia. 

On 7th of February 2002 I fi nished my masters degree in fi eld of cynology : CROATIAN 
SHEEPDOG research of diagnostically signifi cant biochemical parameters in the blood serum. Finally 
I got my  Ph.D. in 2012. 

On several occasions, until 1990ll and after that I was a member and then chairman 
of the committee for native breeds as well as a member of other CKC committees.
I was also a member of Committee for hunting dogs of Croatian Hunting Club for two terms.

 For 20 years I was a teacher and examiner for hunting cynology trainees of Vukovar 
Srijem County, and a president of the committee for hunting cynology of the same county. 

Together with members of the KC Županja I organized about 20 federal and dog show.

I am currently a member of the Executive Committee of the CKC where I am also on the 
position as a Vice President. 
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